

TIDEWATER CHINESE SCHOOL STUDENT COUNCIL ASSOCIATION

<https://tidewaterchineseschool.org>

### RECENT EVENTS

#### Moon Festival Celebration (October 4)

TCS students celebrated the Mid-Autumn Festival by enjoying mooncakes and making colorful paper lanterns together. The event fostered cultural appreciation and brought families together in a joyful atmosphere.



#### Operation Smile Service Project (October 7)

Students created hand-decorated quilt squares and stuffed animals for Operation Smile patients, adding a personal touch of warmth and creativity to support children in need.



### UPCOMING EVENTS

#### Clothing Drive — Saturday, October 18

TCS SCA will host a fall clothing drive to collect gently used items for local families. Donations can be dropped off at the Chinese school between 1PM – 3 PM.

#### Environmental Project — Saturday, November 8

Students will volunteer at the Thoroughgood House from 9 AM to 12PM to help clear perimeter vines and scrub as part of our fall environmental initiative.

#### Halloween Costume Competition— Friday, October 31

Parents are invited to submit photos of students in their Halloween costumes! The top three most creative, spooky, or funny costumes will be featured in the next issue!

泰华德中文学校学生会主办

<https://tidewaterchineseschool.org>

## 近期活动回顾



### 中秋节庆祝活动 (10 月 4 日)

学生们一起吃月饼、做灯笼，欢庆中秋佳节，感受中华文化的温馨与团圆。



### 微笑行动公益项目 (10 月 7 日)

同学们亲手制作并装饰布偶和拼布，为微笑行动的病童送上爱与祝福。

## 近期活动预告：

### 衣物捐赠活动 — 10 月 18 日 (星期六)

中文学校学生会将举办秋季衣物捐赠活动，收集干净、完好的旧衣物捐赠给有需要的本地家庭。捐赠时间为下午 1 点至 3 点，地点在中文学校。

### 环保志愿活动 — 11 月 8 日 (星期六)

学生们将于上午 9 点至中午 12 点前往 Thoroughgood House，清理周边藤蔓和灌木，参与秋季环保志愿行动。

### 🎃 万圣节服装比赛 — 10 月 31 日 (星期五)

欢迎家长提交学生的万圣节服装照片！最具创意、最搞笑或最“惊悚”的前三名装扮将刊登在下一期通讯中！